
REFERAT FRÅ FAU-MØTE VED VIKESÅ SKULE

Tirsdag 06.09.2022 Klokka 19:30

Til stades: Alle trinn unntatt 1. og 9. trinn representert

Sak nr Ansvar

01 Velkommen og presentasjon av FAU og rektor
● Runde med namn og kva trinn dei representerer.
● Marlen Allen er FAU-leier, rektor Svanhild Gjedrem deltek alltid på første del

av FAU-møtene.

FAU

02 Konstituering - val av:
● sekretær - Åse Marit Sjøtrø
● nestleiar - Audhild Vølstad
● 3 medlem i SU/SMU. - Marlen Allen, Hilde Elin Eikevik, Marion Slettebø
● 2 varamedlem SU/SMU - Ranveig Skjæveland, Guro Bakke Versland

FAU

03 Informasjon frå rektor
● Oppstart

○ kjekk oppstart, kjekt å få samle alle på ein stad. Litt
bemanningsutfordringer, lyst ut stillinger, tilbud til tre, men ei takka
nei, derfor lyser skulen ut ny stilling nå. Mindre sjukefravær enn i vår,
men mangler enno bla. inspektør på barneskole, Svanhild har derfor
sitt kontor på barneskolen foreløpig. Men alt i alt ein god oppstart.

● Fokusområder dette skuleåret
○ Arbeid med kompetansepakkar frå UDIR knytt til skulemijø og kap. 9a i

opplæringslova. Bruker kompetansepakker som UDIR har laga som
personalet jobber med saman.

○ temadagar - bla. ein som går på personleg økonomi.
○ Satsing på naturvett og naturglede. Fått midler til å reise litt lenger

vekk frå skulen, samarbeid med Dalane Friluftsråd. Oppe i FAU i fjor om
å flytte leirskule frå vår til haust, dette startar dette års 6.trinn med
høsten 2023. Dei får meir info om dette på foreldremøte.

● Skuleruta
○ ligg på heimesida
○ høyring på skulerute 23/24 i desember/januar vinterferie uke 9 og

høstferie uke 41 er fast, og likt i heile Rogaland.
● Tiltak økonomiplan

Har FAU ønsker om noe som rektor skal ta med til kommunen med tanke på
oppussing?

○ Dusjer i garderobe på skulen - blandebatteri vart bytta rett før basseng
stengte før påske 2022. Multikonsult har gjennomgått betongprøver og
luftprøver for å finna ut kva som må gjerast og politiarar må avgjera kor
mykje, korleis og når det skal brukes midler på utbetring.

○ Den gamle asfaltballbingen skal oppgraderast dette skoleåret.
Leikeplasskontroll kvart år, vedlikehalda det ein har og ta inn nytt når
det let seg gjera og er behov for det.Fått mange nye
møbler/biljard/tavler til ungdomsskulen. Sløydsalen er planlagt å
oppusse i 2023. Tidligere økonomiplan er planlagt for 400.000kr

Rektor



Nye innspel til plan:
○ Få til litt mer ballbinger/mål på grusbanen.
○ Nedgravd trampoline
○ 6-kant disse?
○ Belysning? Lyskastere. Farger på lyskastere?
○ Større skatepark?

● informasjon om årshjul FAU/SU/SMU
○ Ligg på heimesida

04 ● Snop og søtt
○ Skulen har fått ei henvending knytt til usunn mat på skulen. Kva meiner

FAU? Henvisning fra folkehelsekoordinator. Mykje usunn mat som blir
delt ut i ulike lag, foreninger og skule/barnehage. Helsestasjon og
foreldre kan oppleve å jobbe litt i motbakke når det deles ut i flere
arenaer. Kaker i klassen? Ta det opp på foreldremøte, foreldregruppe.

○ Pr no har dei lov å ha med snop for 30kr to gonger pr. skuleår, og kan til
tider bli premiert me ein slikkepinne e.l. Elles oppfordrar me alltid til
sunn matpakke og underviser om kosthald.

Rektor

05 ● Elev og foreldreundersøking
○ elevundersøking på 5.-10.trinn. Mykje lesing og tekst. Elevråd er med

på å plukke ut ev.  tilleggsspørsmål.
○ foreldreundersøking hausten 2022. Rektor og leiar FAU vel ev.

tilleggsspørsmål til dette. Ny SFO leder, begynner å lande litt på SFO.
Foreldre på 1.-4.trinn får likevel nokre  tilleggsspørsmål om SFO på
undersøkinga for å halde temaet varmt.

Rektor

06 ● Ønske om skulekatalog?
○ Bjerkreim skule har avtale med Lima foto. Desse gjer ut digital

skulekatalog gratis til alle elevar, det vil seie at alle elevar vert
fotograferte kvart år. Er dette ønskeleg på Vikeså og?

■ FAU ønsker dette på Vikeså og.

Rektor/
Fau
leiar

FAU- saker  (uten rektor)

07 Få FAU mer på tapetet
● felles frokost for alle elever på skolen - sosial sammenkomst.

○ Få til ny sammenkomst nå dette året, men gjerne lunsj dette året tidlig
i desember. Marlen snakker med Svanhild for å finne dato for dette.
Utdeling av is i juni var og populært, men kanskje finne et alternativ til
is til sommeren.

○ Dele ut reflekser sammen med FAU/politi?

08 Lekser
● Tas opp igjen? Viktig at elever lærer seg arbeidsmoral og det å ta til seg

lærdom. Hva vil lærerne med lekser? Litt kort svar ifjor, kunne FAU fått et nytt
svar på hva som var grunnen til at dette ble avvist?
Ønske om at lekser/mengder er likt/mindre avhengig av lærer.

Referent
Åse Marit Sjøtrø


